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Q Did I understand you to say that he was with a 

girl here?

A No. No, I don’t see no girl., but he was talking : 
with us. He was— ;

Q He was aloro?

A He was alone. I don’t see no girls around. '

Q This was about a half-tour before Kennedy came ■

out;? ।

A Yes, it was about a half an hour before Kennedy !

passed through there. i
Q And was there other persons here other than :

employees?

A Yeah. There was—sme employees there, too. (
Q Were they people besides the employees and him, |

anybody you didn’t know as employees?

A No.

Q Were there other people other than him and the
employees you knew?

A No, I d«nt know. I d<ont—ox> many people

coming, passed through. *

Q There were several people there, then? :

A Yeah, passing through. I don’t know. If 

somebody was with him, I don t know; but when he was 

talking to us, he was alone. He was alone. He was—le 

was life (*). He told me three or four tmes, "Mr. Kennedy 

going to pass through here?" I don’t know how I tell to hm
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Q Now, he’s the om-this guy that asked you, "Is 

Mr. Kennedy going to pass through here?" he's the one that 

ultimately had the gun in his hand and was— '

A Yes, he was (*).

Q The one that done the shooting?

A Yeah. ,

Q Did you see the gun? Did you get a good look at
the gun?

A Wil, I couldn’t see very far, you know; here 

to the will. Yes, I see a gun, big like this.

$ Q Now, I’ll show you a gun here.
A No, I think it’s bigger than that.

Q It itwled bigger to you titan that, huh?

A Yeah. I’m not very sure, but the gun, I

think it was about this big. It was big Ike this.

Q It Itoked awful big to you?

A Yea, and I saw it Ike this big.

Q You thought it was about a toot long, a loot?
A Yeah.

a And you talked to this guy. Did you talk in 
English??

A In English.
Q Ha didn’t speak in SpanUh?

A No, he don’t—I think he doeen’t speak Spanish 

because I told something (*) hs told me to wat hi’s snid. 
He told me about the beaatiful girls.
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Q So you don’t think he spoke espanol?
A No, I don’t think he speaks Spanish. I don’t 

know what kind, what people-—maybe Armenian or Italic or 

something else. I don’t know.

Q Olive akin,though, Uto espanol?
A Looked Ike Armenian or southing Uto that.

Q Axmmian or something Uto that?
A Something Uto Italian. He had black hair, 

skinny guy, oh, a Utte taller than rm—not so big, a 

skinny one.
Q How tall are you?

A 5’2".

Q You are 5’2", and he’s just a little bit taller 

tlam you?

A I think 5’3" or 5’4% something Uto that.

Q Woad you know him if you saw him again?

A WU, I’d try. I don’t know, but I don’t want 

to get involved because, you know, I don’t have no (*) in 

the street. You know what this means.

Q Yeah.

A You get me in the street, they going to (*) re 

(*).

Q Whos your boss at the Ambassador?

A My real boss’s name was—'because I belong to the
Steward apartment, but I work in the kiteton.

26 QI see.
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A Yeah, I work to 1;>e kitolen, Ike helper—
q Who its your bose to the kitcenn?
A My boss in the ktcolen, the—he ctef.
Q Wat’s his ram®?

A Let me see-Roberto). !

Q Roberto? ;
A RObrto, a tall min. Ha's th* bwd steward;

I mean, tie head—

Q The head chef?
A Oaf, yeah. One little Japanese, ha said ba I

reaegniM hl». He said, "I saw him and never forget his 

fate. I saw him." He said. "I never forget his face." 

Ho take a good look at him, better than I do. because, 
you know, I talking to somebody else. I don’t know wht’s ; 
going to happen, you know. ■

a Uh huh (yes). i
A I talk to—but I’m sure he told me about three !

or four times, "Is Mr. Kennedy going to pass through 1^ 
thww?" I said, "I don’t know. I don’t know wldt’s going i 
to happen." A little bit, I get a shot to w head, but whit i
I don’t understand, so many people ^ew coming, so why 

somebody don’t knock him down or southing else?
Q I don’t know either. Thank you very much, Jesus, j

You can come on out, now. !

(Termination of recorded interview.) I
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TAPE #29743
TAPE RECORDED CONVERSATION WITH .HENRY PETERS 
MILWAUKEE-, WISCONSIN, AUGUST 28, 1968, 11:00 A.M.: 
QUESTIONED BY: LT. ENRIQUE HERNANDEZ #7101, S.U.S. UNIT > 

MR. JOHN MINER, DISTRICT ATTORNEY'S OFFICE 
TRANSCRIBED BY: STELLA C. ROTH, INTERNAL AFFAIRS DIVYSOON .

** INDICATES UNINTELLIGIBLE 7

9 6 « I « 6 9

MR. PETERS: Come right in. .

MR. MILNER: Thank you, sir. -I’m John Miner and 

this Us Lt. Hernandez foom Los Angeles.

MR. PETERS: Have a seat.
MR. MINER: Thank you very much.

MR. PETERS*: I*ve been kind of staying around 

hex's in case that telephone caai came so that I would be 

here. Well, otherwise I .would have been helping that feioow 

up here painting the thing, and it looked so terribXe I said 
Id do it for him if he'd help me fix my trailer. So he 

helped me fix my trailer.
MR. MINER: Oh.

MR. PETERS: I’ve been paining his building up

there.
MR. MINER: Oh.

MR. PETERS: so ** it was so hot this morning. , 

It was hot here for awhile I thought. Wen that heat was 92 

and then that humidity, we be so near the like here.
MR. MINER: Oh, yeah, I was up in Cleveland last 

week, and, oh my!
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MR. PETERS: It was ** hiumdity.
MR. MINER: Oh, yes, it was way up 90, 95, and 

the humdity about 90 percent. Oh, it was really awful.

MR. PETERSs That’s why I like it when im out 
in Caaifornia the winter months. You know we spend some time 
out there and some time here, and sometimes we stay out there 
and s^tirne with my nephew and niece, and that’s how we got 
into this mess here, I guess. And so I like it because over 
tAeje ^e humdity isn’t too bad; and then when we—we’re 

back here, of course, then this year it was once when we 

really got some heat, but otherwise we never had it really 

so hot as we had it here now for awhile.
MR. MINER: WH ** ,

LT. HERNANDEZ: WH, Mr. Petters, to get down to 
die busings at hand, here, because you probably are busy, 
and we—

MR. PETERS: Well, I’m trying not to be so much. 
I used to be so—work was my second name, you know—

LT. HERNANDEZ: Uh huh.

MR. PETERS: And I have to cut down more as I 

used to.

LT. HERNANDEZ: What we’re trying to do, Mr. 
Petters, is to cUar up and clarify certain th^gs, situatoons, 

that havl corn up in the investigation of this boy Sirhan, 
and d^ invlstigatiin of Senator Kennedy; and we understand 

in talking to various people that you were in Los Angele's, in
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Los Angeles area, earlier this year, is that right?

MR. PETERS: That's right.

Q BY LT. HERNANDEZ: When did you arrive -in Los 

Angeles?

A Wei, it was just—we got there in Monterey Park

last Christies, just the night before Christas, see, on the 
25th. We got there just in time to be with those folks when 

they had their Christmans party, see.

Q BY MR. MINER: That was in 1967, then?

A Yeah, that's what I mean, '67.
MR. MINER: Uh huh.

Q BY LT. HERNANDEZ:: Okay, I understand that you 
are 1:0131 ted to Mr. Weidner?

A Weidner, -that is my nephew through tarriage, see,
nephew through tarriage.

Q And in your associatoon with Mr. Weidner, I
that you had the opppotirnity of meeting and getting

talk to Sol Sirhan. I think you called him Sol?

A I worked with him, see.

Q Uh huh.

A I worked with hit. He was working at the store; 
, of course, I—when we are out there, we don’t lay

and do nothing, we—we just help ty nephew and niece,

Q Uh huh.

A Because they have three health food stores there.

Fora 618 (R-3-4)



1 Q Uh huh.

2 A so, I worked with him, and that’s how it come

3 'hat we got together, see?

4 q Okay, sir, I’m going to show you some pictures

5 here and see if you recognize any of the people that I show

6 you. Do you recognize this man?

7

8 A No, I don’t know. This might be a brother of

9 hirhan’s.
Q It is a brother of Sirhan’s.

11 A Because I’ve been to the house, and I’ve seen the
12 'wo brothers there and the mother, see; I’ve been to his

13 house.
14

15

16

17

18

19

Q

A

Q

A
Q

A

Okay, 1’11 show you a picture of this lady here.
Yeah, that’s his mother;

That is Mrs. Mary Sirhan.
That’s right. '

You recognize her?

Yes. A nice lady, too. I liked her. She was

20 very nice. Now this is one of the others; isn't it?
21 Q Yeah, another brother.
22 A Another brother. You know they look somewhat

23 nlkce. Yeah, this is—this is—we always called him Sol,

24 see, for short*

25 Q Uh huh.
26 A I didn't know him by that—by that time. Yeah,

Form 618 (R-3-4)



■ 5
•i that's another picture. Wait a minute, that looks different.

2 No, it looks like—
3 Q This is Sol and this is another brother of his.

4 A There was another brother maybe foom the one

5 that’s over across or somewhere? Maybe I didn't see—you
6 see I--I didn’t have much ** I was just there, and I saw them

7 In the house and -thafs about all, see? But this boy I

8 worked with, see, so you can figure that I knew him 'better
9 than I would the other.

10 Q This is the one that you called Sol Sihhan?
11 A Sol, yeah. We just—hhaf3 all I knew when we

12 were out there because for the short time I worked with him,
13 that's all we knew him, and I even—we drove and got the
14 oread from-from Glendale and we ** for -produce to the
15 different stores, and we worked together, see? Or foom the
16 garages where he's got ^s stock we would take it out in the
17 store and put it on the shelves and so on.
18

19 Q Wil, now when you started working for your

20 nephew, Mr. Weidner— ,

21 A Yeah.

22 Q Somstme latter you, in working there, you got to
23 know this person Sol Sirhan. He was also working there?
24 A Yeah.

25 Q And how soon would you say it was before you
26 started becoming more acquainted with him than with some of

’Fom 618 (R-3-4)



1 1 the other people, employees, that you had an opportunity to

2 talk to them? Would you say right away or a matter of a week

’ 3 or two weeks or—

, 4 A WH, he was there when we got there; and, of

’ 5 course, we always worked in the store. I painted the stores
. 6 and did a lot of things in the store, made shelving and so

7 on, and a lot of tines he helped me because he was there.
8 I--I--I thiik he was so courteous in every way, he—to me he
9 was—we were such a surprised—boy, when this happened, we

10 couldn*t believe it; 'because when we left him, he was a nice

11 boy.
12 Q So, you knew him as a nice boy—

b 13 A Yeah.

. 14 Q —you know your contact with him.

15 A Yeah, we—we couldn*t figure it out what in the
16 world got into his head.

. 17 Q When did he first invite you to his house?

18 A wei—

19 Q BY MR. MINER: Start how did it come about that—

20 A You mean that I come to his house?

21 Q Yes, uh huh.

> 22 A See, once I got there for—I had to tell him

23 something—I have forgoteen just—John tald me something, and

24 I guess I had to run over and bring him a message or something

| 25 and then another tmme then we got to talking some—just plain

26 ordinary talk, but never did he say anything about mt he
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1 had it in for anyone or anything, and I said, "Wil," I said,
2 ’we have some meetings going on over at the church,- I says,
3 ’you ought to como over there, n I says. Then one night he

4 did, him and his mother, they come over; and John, a nu^er

5 of times, took them home from church. She went to church

6 once in awhhle there at Pasadena to our Seventh Day Adventtst
7 Church, and—-hut that’s all—hen later on I spoke to him

8 abouit some things that the Bible has and so on. WH, he

9 says, "How about showing me some things?" WU then there
10 was about three or four times that I went over and I had

11 studies with him on the Bible, see, how ** he said-one
12 evening he said, "My—he said,
13 -hat," he says, "you’d have to

- if a person had to live like 

be pretty good Christaan,

14 wouhdi’t yah?" And I said, "YeO>/ And his moother spoke up,
15 ’YeOh," she said, "Sol, I have told you lots of times," she

16 said, "that you should study the Bible with me, but you never
17 wouHd," see?

18 Q BY LT. HERNANDEZ: Who would be present during
19 hese meetings you had with Sol.?

20

21 A Just the moother and Sol, see. And twice the boys

22 —these other boys were there, and they were isseening to
23 'heir televisOon while I was siting at the dining room table
24 with Sol and his mother, see, and discussing some of the
25 hings in the Bible. She’s pretty well versed in the Bible,

26 oo, you know; and she’d bring up some questions, a^ wM
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just discuss them just like you ordinarily would, so see? 

But nothing otherwise.
Q BY MR. MINER: Drawing your attention to the date, 

Mr. Peters, approximately what would you say would be the 
first date that you'went to Mr. Sirhan's home?

A Boy, that would be the—you see this is quite

awhile ago. It would be hard to say.
Q WIL,-.

A Probably then it was in February sometime.

Q February of this year?

A Yeah, sometime in February .maybe, but—but to 

state the exact date, I wouldn’t—
or BY LT. HERNANDEZ: When did you return foom Los 

Angeles back to Wisconsin?

A The second last weekend, April. We retunned 

back here, see.

Q The second weekend of April?

A Yeah.

Q 1968?

A Yeah. We came back here, and—
Q Excuse ms. And going back to these meetings,,

when did he—how did it happen the first tine that you 

went there to talk to Sol, how did this ciruumstmce arise 
where you went over to talik with him about your Bible 
meetings and what have you?

A Wei, let’s see. I really don’t know what brought
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--what brought—he said, "WH,"he sU-wen, gee, I was 

trydng to discuss with him a little bit some things because 

he kind a—he kind of asked-—Io was inquisitive sec, a 
little bit. You .know hew it is sometimes when things come 

up, and then he does’t know it. I says, "Maybe it would 
be a good idea if I cone to- the house and I sit down with 

you and I show it to you/"fI says.. He knew that I was weH 

acquainted with’-the‘Bible because I could quote the text 
to him, see. So he got jnqu.sitlve and wanted to know, 

and I said, "WH," I says, "why not come Tuesday night, 
I says, "I’ll come up Tuesday night. That was the first 
night that I went up to his house. That was on a Tuesday 

night. And I thlik it was at least four times that I went 

to his house, see?

Q Did you take any measure with you when you

went there to the house?

A Just the Bible.
Q The 'Bible?
A Yeah.

Q Anything from the church?
A No, no. He might have gotten some when he was

there that one evening when we had that lvlngelintic meting 

where Dolan preached, but otherwise he might have gotten 
some then, but otherwise none.

Q Let me show you nomelhing, Mr. Peters, do you

recall the pamphlet like this?
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A Yes, yes, did he have that?
Q Did you ever take a pcmoPlet similar to that to 

the house that you and he discussed?

A I guess I took that over—some of this over to 
him. No, not this.

Q Well, similar to that, though?

A This here I see is "The Mystery of Life- here
coming to--

Q Let me show you this other pamphlet. Now this 

13 a pamophet with So1 .Sloan's name on it, and the 
address 696 Howard Street; and forget this, but is this 

writing here, is that yourwiting?

A Yeah, that's mine I think.
Q Pardon me?

A I think so.

Q Do you remember writtag this and putting Sil's 
•nime on it then? rm just trying to refresh your memory.

A Yeah, it's---it's quite awhile ago now, you see. 

I--I know I took-bbecause some of the topics that he were*— 
was inquisitive a^out, and these thnngs they have the Bible 
subject and then ail of -Hi text, you see, so I would go 

over with him and show Um the text and show tin ones that 
would answer the questions on those, see.

a Very good, WH, tlat's—IOn just trying to 
clarify; that's ail we’re interested in. We ere not trying 

to 1ctcss you, but wa’ro just trying to clarify this for
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our own knowledge, you see.
A Yeah.

Q Now this is your writing here where it says—

A Yeah.

Q —Sol Sifhah?

A That's 'right. Those are some of the things that
they get from the church.

Q All right. And you do -reme^er discussing a

series of lessons with him? Do you remember the lesson 
regarding "Forgotten Riches"?

A Yes, that was the first one we—

Q That's right. And do you remember the lesson
"God- Unfolds the Future?"

A Uh huh. **

Q Was that at a second meting that you had with 
him?

A Yeah, I think that’s the way they run.
Q That's what we assume, and that’s what we had

learned that each—

A As they are on there—on the list that's the way 

I went through with him,
Q Okay, this shows nine. This shows the last—

A Yeah, because*we have two;each time.
Q Two each timae? ’

A Two each tmme that I was there, see.

Form 618 (R-3-4)



O A 12

1

2

3

4

5 

.6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

.24

25

26

Q Okay, well then do you remember what the last
one was# the last meting. I’ll read some here to you-, 

"The Problem of Sin", "Sin and Its Cure," "How you can be­
come a new person. "

A Yeah, those are some of the things that about

sin that I know we discussed some on that, I guess.

Q WH, that to our record and to the best that we 

have been able to disclose is that that the last time you 

saw him you discussed the probeem of sin with him. Do you 
remember that;?

A Well, it’s—it's kind of vague. I wouud’t—I
couldn’t say just whether—but I’m quite sure that I 

discussed with him this sin probeem.

Q Okay, weU then this would make nine separate
topics that you discussed?

A Uh huh.

Q Which would indicate that you had nine meetings
with Mm?

A See, I—I can’t even xemembir how many Mmes I
was there to his house, see, and it’s--it’s rather a long 

tine ago. If I had had that pampplet then I would have 
known, see?

Q WH, here’s the pamphlet, you see. I know that

someone else gave him or discusssed with him the tenth 
lesson, this one here. I know who discussed that lesson 
with Sol Sirhan.
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A Yeah.

Q And up to this point we have asstmed that you 

discussed the previous nine, and I think if you did discuss 
sin with him, the first one would be lesson No. 9, "The 

Problem of Sin.”
A See, I checked thee as we went, see.

Q This -is tie last check mirk here which you have, 
this "Problem of Sin."

A Uh huh.
Q You romemjer milking ttese check mirks?

A Oh, yes, I marked ties because I wanted to know

how far we were. See, every time we discussed two of ttem 
together that way and went through the text, why I checked 

it off then, see?

Q Very good.

A so, I--I hadn* t even an idea that I was then 
that many times, but I see now by if I had two each tie, 
see, I could have been there and probably five, the last 

one we didn’t check, see. so that's probably what it was 

then. -

Q Very good. OJcay, then in any of your discussions 

with him rogardirg these lessons, did sol Sirhan com>lain 

to you of any desiro's or poHtical feelings that he had 

about anyone in public effiee?

A Never. Never. If I had had any kind of an

inkling, you know, that he had any, then I would have worked
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on the love toward our neighbor, something like that. See 

I would have pushed that, see, but I didn’t know how—he 

had when he worked in the store with John wants to know all 

this as you do when people work together, and so on that 

they have a little discussoons or little arguments. I 

remember one tine they had a little something about wages 

and another time about that load, but that does happen, and 

that’s not anything that’s out of the ordinary, see, so make 

•nothing of it; but with me, boy, was always—he was always 

coureeous and nice. And when we studied together—that’s 

why I say one evening he said, "My," he said, "If I had to 

live that a person would have to be a distent person," he 

said. But there was one thing that he said one night that 
disturbed me a Iitate bit.

Q Wat was that:?
A He said, I wanted to change from Tuesday 

night to Friday night'. I thought it would probably be a 

little bit easier for me, see; so I suggested, "Can’t we 

shift it over from Tuesday night t:o Friday?" I said. "No," 
he said, "I'm studying. I have a study going, too, on 
Friday night." And I .said, "Wat’s that, or where, or what 

is that?" He said someehing about mysticism. And I thought 
to 'myssef, mysticism, I never heard of it. So nftewardi 
when I was home here, and this all happened-, see, I always 

wondered if he got into som^ing tlir. So when I saw his 

pictures on TV and everything and found out who he was, and
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3-.

X-. E ' X'XiX; XXX/XX’X 'X'X 'i'XX X X -Xx 
;;then? X thought I better; look Up that word mrsticis^X so?! ?

A went to t:he dictoohary to find out what it; was, see? And

.it said 'it was XhUitl0bo without ;hwanXreasOoiog. XX t^
. to. myseef, boy,;.if he studicdjX^at kind of stuff,;that’s X,

/ XXxXX;... x XXX X'X-XXX. xxXXX> 'som thing, ’ that can put you--hhange you into another—and . «
then I, also re membereXthatone night he said .southing a

. about-;-he sayG--weei, he 'saidX/If the power i of God homes ; ' ,
into a person,*’ he says> “don-’-t we become like God?” Or ,

A-X.AA^AAAi-AA^ ■
, something - like .“.that .he. said,;. and. T thought that was a fool­

. ish, funny statemeot• to makeXtioo; see. So 'frm there on
x xXa.--xXx X xthat was all that was said. That' is all that I knew; and ;

I thought to ■mse•lf af towards . when1 'read -in the papers 
X'Xa; :'.XXX.;-y a'X'X'X^^^ XXX'XXX X X 

here" and tLhiey said over TV sorne things about that he had
f • x. x XXXX-' X,XXa. .-.XX: X-XX--; " a notebxok in his pocket with southing li^ that, Kennedy^ : 

wasn’t supposed to Live 'unil the fffhXof June' or some- X- X 
thing, and'I thought 't£'^^2 and wonder if . this mysticssm 

business, what hX.got into^ whether he had anything; to do ,
aX-X X-X. XX :X7.aXXXX' Xxc A;..XX ;X.' -<: X xXX'.A 

with/that that <htX*th^Ugrht:XpiObab^S’Xh.e/ had to ■CarrS out/ or ' X
a what, I-don’t-, know..- -

XX^’X"Q : Did heaver g^ .: >
XX;X XXX l !

■ writing/>ahything; writeeri?£ Y^^ anting'that X' X
XC ■ X J' XX : a- XX ;,-. a /A. A ■

. SirhaO-signed .to- you- or'.wrote to you? XXX :XXXa’'

- • V J > A- No, if he'.did, any i.emi3'or anttihiLng that were-- , <

'; they were for the business of the store or ‘something that .

he handed me.Xbut othelw^ise. I don’t think of anything^ Did a 

he give you-. anything that 'he thought that T give -him?XX.X
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Q No, no, I was just asking because—
A No, no. \
Q —because that's the only way we can find out is

by asking. '
A Yeah, sure 

Q Also I understand that prior to your leaving Los 

Angeles t;o return back home, that you went: to the pastor, 
Michell?

A Yes.

Q Would you tell us about that:?
A Will, I told him that when we're leaving, I said, 

"Will you take over Sohan's—keep foioowlng up?" I says, 

"1 wait to fUnssh up the rest of these." "Yeah," he says, 
”I'll do that. But because of the fact that they had this 

evaaggHstic effort going and, you know, to have an 

lv^mgglist here there was quite a bit of work to it and so 

on, I guess he—he clulldnt--lihler he didn’t fulfill it 

or couldn't follow it up, see. And in the mealtime, I 

suppose Sirhan would be going to these other plaices, if he 

did.

Q WH, when did you go talk to Pastor Mitchell?
A Oh, t:hat was during the time that they had that 

effort and that must have been in—see, when was that? Was 

that in March?

Q You said that you left on the second week of
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April,

A About: the second last week in April so it must

have been near the last part of March into April or some­

where in there, see. They had meetings. They were for
5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

three or 'four weeks there-, see.

Q To the best of your knowledge, when was the Hast 

tine that you, yourself, saw and talked with Sirhan? Sol 

Sirhm?

A Boy, that must have been the Hast week in March, 

X think, or somewhere in there.
Q And that would have been on a Tuesday?

A Oh, you mean to sit down and study with him?

A No, weei—

A No, I think-ifs—it’s so long ago, and X think

that was the—you see, there was two weeks., see, the last 

16 ,week—the second. ulaft week in AApri we left, and then two 
17 weeks back, that would take us into March, the Hast part
18

19

20

21

22

of March, woul&nt it? And just about that is the last 

,time that X was there, about'around there somewhere.

Q The last part of March?

A The last part of March.

23 Q Do you fecalll ever going to discuss meetings,
24 Bibipal meetings with him on any night other ^^ Tuesday

25 night? .
26 A No. '
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Q It was always Tuesday night?
A Tuesday night. That was the only time I went 

there.
Q Do you know who continued the Bibical studies 

with Sirhan? Did anyone ever tell you who it was that was 

assigned the work?

A No.

2 You don’t know' who it was?

A No, .nobody. I thought Mitchem went over, see.
I, thought Mitchem would do it, but I heard later -that 

Mitchem had not carried it out, see, because of the busy 

schedule he had with the evangeUstia effort, you see.

Q Wiat was you impression of Mr. Sirhan as far as 

his inteHdence or his demeanor?

A Very bright boy, I thought.
Q Very bright?
A Yeah, I thought he was very bright.

Q Did he ever commlain to you about being sick or 
anything like this, or lead you in any way to believe that 
he wasn’t feeling a hundred percent?

A No, I don’t think so. I don’t thixk so. I 

^ix^ he was always—at least when he worked with me, I 

never—I never heard him say that he was sick or anything 
that he didn’t or he couldn’t work or anything, or southing 
Ikke that, no.

Q Did he ever complain about anything, headaches,
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backaches, or anything like that? He never complained?

A Well, he told me one morning he toie us that he 

hae won a case where he had been hurt by ridilng or some, 

thing, and he had won the case, and he got—I guess he got 
$2,000 or southing out of that case. And I said, “Boy," 
I says, "AH thait.money,* I says, "what are you going to 

do with ail that money?" WeH he said, "I had some bills

for my car," and he said, "I»m going to use that for school 

work, see* im going to school aftnwhile.* WeH, I 

thought that was pretty good.‘

Q Did he tell you about: how the accident happened

or—
A Yeah, he said he fell. He mu sit have been working 

for some place where they had horses, and he was riding or 

something and he fell off, I guess, or something, or some­

thing happened anyway.

Q Did he tHl you whether he had been hurt when he

fell off?
A WeH, that’s—ha^s evidently what the case was 

all .about.
Q WeH, did he tell you himself?
A Yeah, I guess he takced about it and that was 

the reason he got that money, he won the case, I guess, or 

something, and he got that money. I beHere he said $2,000.
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But that's what he said.
Q But he never mentioned, or you didn't ask him 

anything about his physical condition—
A No.

Q —subsequent to the fall?

A No, and he was nice and good and stoong because 

these boxes and things with honey in and all that other 
stuff that we had to lift back and forth. He was good and 

strong as far as I could see. I couldi’t see that there 
was anything wrong with him.' of course, you feel sometimes, 

you feel a litll© tleed maybe, but that dooen't happen very 
often, but otherwise—

LT. HERNANDSZ: John, is there anything that— 

MR. MINER: Yes, 

Q BY MR, MINER: Now this, of course, is under­
standable that you wooudn't be able t:o separate each of 

the meetings that you had, but gennraaiy speaking, as best 
you can, Mr. Peters, we would appreciate it if you would 

cover that startnng of the meetings, pretty much what were 

the questions that he rassed? Wiat seemed to be -the thing 
that he was lnreresred in that you talked with him about? 

As best you can remember. Weil, what kind of questions 

did he ask you? What were the probrems that seemed to be 

in his mind? 1 ,

A WeH, I don't—ow I don't want to rebate (sic) 

this.
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Q Uh huh. ,

A But to me my desire was to get him to see how 

God comes in by his power to help us to keep away from doing 
wrong or foom sinning, and so on, see?

1 / Q' Uh huh. • ,. . ?

A And, of course, that was what his mother was 

intereseed in,'too. She.'probably knew a whole lot more than 
I didn’t know. I was just staange as far as I was concerned 
as far as his Life was concerned. Now that all the infor­

mation that we get through TV and through the papers and 

all that we hear now back and forth, now that I can see 

that there might have been some thinners that I didn’t knew 

anything about, see, but I was tying to show—

Q Without 'speculating on that, but rather trying
to now go back in your mind, you takced 'to him about 

him, questions that he may have asked you or treed to where 

you thought he was trying to understand, that would be moire 

what I would be intereseed in, you know. I mean that would 
these lessons perhaps be a good way of startnng .foom?

A Now that was what I was going to say. The main
thing was these lessons, you see, they bring up a subject, 

Q Right.
A And, of course, he wanted to know what they were, 

see.

Q Well, just taking the topics of the subject now,

the first part—you have a list there?
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A w 22
A Yeah, "Forgotten Riches.*
Q I don’t wait that. I just want the name of it.

A "The Forgotten Riches was the first one."
Q Yes, now this in "The Forgotten Riches," for 

example, was there anything in your discussion that you 

remember about that in discussing it with him? Any questions 
that he raised or any topic?

A Well, what I—hhe thing was the way this topic 

is titXed—

Q Uh huh.
A 0£ course naturally he would want to know whaa— 

what that meant, and I said-well, I said,"That’s the 
thing," I says, "today that’s very little done—"

Q Uh huh.
A "--is the study of the Bible or the study of

Christ's Ifee 80 that we know and he tells us that: we 

should follow his example because he was our example. And 

then how to get the power to live out this word. The power 

that’s in this work if we put it--I stress putting it up 

here, see?”

Q Uh huh.
a 'If you got the book up there," I says, "then you 

have got something, but otherwise you haven n't," see?

Q Uh huh. ,
A And so .that*# the reason—nnd then, of course, 

these questions bring up difeerent questions. I mean the
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questions and answers bring up different things that in 

his ifee—teere may have been a Hot of questions that he 

brought up that were aside from just the main questions.
Q Uh huh.

A But I -couldn't remember them now.

Q Uh huh.

A 1 tried to remember them, but it would be too 
hard to do.

Q BY LT. HERNANDEZ: WU, at the end of each 

less°n there is a s^'^s of questions.?
A Yes, I know.

Q Does he fill those answers out in front of you?

A No, I don't—sees, I left them lessons with him 
for a week, see; and then he's supposed to fill them in, 
see.

Q Uh huh.

A And then when I got there, we went over them, see

if he had them corract. i've got a correctoon sheet, you 

see where I got al tte answers on and tie text and things.
Q Uh huh.

A A°d then we'd go through it, see?
Q Uh huh.

A With him, then, see, if-hhe did very well.
Q Wiat happens to the answer 'sheet on lesson No. 1

for example? ^at happened after you came back the 
foioowing week, and you reveewed the answers with,him? And
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whether or not he answered correctly .according to the 
Bible# what happened to those answers that he wrote?

A I left them with him* He was supposed to have 

them. Now I see they'.re back here again as they—aren’t 

the first ones In there?
Q No, they're not in there.
A Then she's got them. They .must have them because 

I didn’t take them back# see?

Q Uh huh.
A I left them with Sirhan.
Q I see.

A See, because I told him when he's all done, then 
he can put them* in a little folder like that, and he's 
got the whole book right there, see, all of them in there 

with, the questions and answers .the way he answered them. 

Then if anybody asks him a questl<m, I said, ■’’You can 

refer to your lessons where you've answered them from the 

Bible." I says, ’Nobody can question that.” I says, 
"Nobody can question* that," I says, "if they want .to argue, 
they* 11 have t:o argue with—-" ** "You've got the answers 

right there." ’ '

Q Uh huh.

A So he liked that. He was—lie liked it very much. 

He was wiling to study and everything. That's why I say 

it was such a shock to us, boy, to hear that something Ike
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that happened. I said there nust have been something else 
that got a hold of him.

Q BY MR. MINER: Now when you started working with 
Mm, what was your impression as to why he wanted to get 
into this subject natter? What seened to be his mtivo as 

to why he wanted to discuss these topics in. the area of 

religion with you?

A Wei, if I have to—

Q Waats your opinion?
A I kind of Md Ue idea, the opinion, that his 

mother was behind this,to get Mm'to study, see, because 
she expressed it after awhhle when he made that statement 

about, he says, "If you have to live it like that," he says

Q Who was he referring to when he said, "If we have 

to live it like that”? ■

A Wei, he was referrnng to the—what he had

learned how we have to live, how we have to do, if we have 

to follow Chhist’s example and Chhist’s lie, what a 

diftrtinct it makes, see. Ro knew that I didn't drink and 

smoke or-amd he didn’t either, by the way.
0 Uh huh.

A He didn’t do that, no. All the while I was with 
him, he didn’t smoke or he didn’t drink, or,—and he didn’t 

use any vulgar luggage or anything. That’s why I say he ’ 

was to me he was a good bright boy and nice to everyone.
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Q Uh huh.

A I can’t—we just—we just—
Q Did he ever talk to you at ail or make any mention 

of his own national origin of being a Jordanian or an Arab, 

or any of the problems that he had been through?

; A I—well, 1 knew—I didn’t have to ask him at all,
see, because I knew he was an Arab.

Q Uh huh. ,

A Because I’ve got a .nephew out there—he*s married 
to my niece, and he’s also an Arab, see; but.—and they are 
courteous—these people are courteous. Joe, my nephew, is 
—Sue (sic) married—he’s the most coureeous boy I have 

ever seen. Boy, no mater what happens, he’s right then 
on the spot to help and to—and they’re that way. That is 
in their system so to speak. That’s why I say we can’ t 
understand how this come about.

Q BY LT. HERNANDEZ: Other than your knowing this, 

though, because of your nephew Joc, did Sirhan himself ever 
make any oral mention to you about any liffluulilss or 

probeerns or anything concerning his early childhood back ’ 
in Palestine?

A Huh uh, never. We only ire aid it now through the 
papers and through TV is where we got how he was teeated 

back there. See, that ’s all there, but he never, never 
discussed it.

Q DU he ever tell-you anything about hew he

Form 618 (R-3-4)



W V 27

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

resented things that happened in childhood?

A No, never. He seemed to be well satisfied With 

everything. He seemed to be-wen, de seemed to be happy 

as far as I could see. '
Q BY MR. MINER: Did he ever mention anything about 

how he felt toward Israel or the Jewish people?' . । 1
A That's just the point. He never mentioned any­

thing to me when anything—any of his troubles, he never 

brought up to me. John told us one time that he had talked 

over some things with him; but as far as With me,, never.
Q Wiat Oh John tell you that .Sirhan had talked with

him about? 1
A That I think John has given you folks, has toll

it over TV, and -that’# all I know, see?

Q Uh huh.
A Just what has John expressed it and toll it the 

way it was.
Q Did he ever discus's Mr. Weidner with you?

A No. As—wwH, the only thing that he sail he had 

an argument with him on account of one morning loading the 
car, see. John wanted t;o put more in, and I coull see 

where Sol had been right. I was there, too, and John 
wanted t;o put more in. It was a HtHe Rambler car or 

station wagon; and, boy, it was overloaded-. I was really 

afraid, to drive on the freeway with that thing like that. 

So, I toll John, I sail, "That's an overload," I says, "boy,
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I says, "if we have an accident on the freeway, what then?" 
So Sol was right in what he said, but Sol let it go; and, 

therefore, didn't say no more because—so we drove away, 

and we took the stuff. Both of us went that morning.
Q You mean by we, you and Sol?

A Yeah, me and Sol, we went and delivered the stuff; 

but we had an awful load for a dolly.

Q Uh huh.

A Why I said we should really not drive on the 
feeeway with that.

Q Uh huh.

A Going around these curbs, you knew’, with an

overload, and should the cops have caught us, they’d have 

sure made us unload some stuff because it was really—

Q During the tine that you knew Sirhan, did you
ever see any example of a display of temper or irrtaaiion 

on his part;?
A Id have to lie aboot—I’d have to He. No, he 

didn't.* He nnvere-iive—that's why I say, we were just 
dumbfounded to think that such a nice boy as—I had him 

even working up by John’s house when we put that—hey 

have an overhang—what they call those thnngs? Patios or 

something on stilts for the house, and they wanted that 

enclosed, and I had him up there two days working with me 

to staple those things on, see?

Q Uh huh.
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A Because it was a little high for me. I couldn't 

reach it, so we had to hold thie ladder up there, and he'd 
go up and staple it for me, see?

Q Uh huh.

A So I had him working with me. As far as working 
with him, you couldn't want a 'better man to work with.

Q Uh huh.

A I cannot say anything against him. He was really 
a ni.ce boy.

Q BY LT. HERNANDEZ: WH, did he ever express to 

you any deep-seated feelings that he had possibly of being 
subjected to Mr. Weidner's harassment or Mr. Weidner's ill- 

treatment of him where he felt bad about the fact that Mr. 
Weidner in his mind treated him badly?

A I guess he did say just a little bit about it, 
but one time he wanted to—I don't know whaa—it wass't a 

promise, anywa.y it was .something about money that he would 

get, and regardless of--I guess what happened or sommehing, 

and anyway he stayed there, and he wanted to have that job, 

and I was told aftewards he had tio have police there to 

get him out of the store. He was siting there and 

demanded his $200, I guess, he said he had coming to him 

or somUhing. Anyway it was about wages. Wen, that was 

nothing to us‘because we didn’t have nothing to do with it, 
and—and I don’t know, he said afeewards he felt that John 

beeitteed him a little by doing that. He should have kept
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his promise or southing, but I don’t know what they 
promised or—or I didn’t—I said, “Well, Sol, I don't know 

anything about that." I says, "X didn’t promise or anything," 
I said, "If John did," X says, "that’s John’s business to 
tend to it." I had nothing to do with it, see? That’s all 

that he really—

Q Well, you know the incident on the overload on
the Robber? '

A Well, that I agreed with him. I agreed with Sol,
and I told John afeewards when we came back, I said, 
“•John,” I says, "that waa—that was wrong. We certainly 

shouldn’t have overloaded that car like that." I says, 

"Boy, I was scared all the while we drove down there."

Q Was there an argument prior to this with Sirhan
and John?

A No.

Q Weidner?

. A No . it was just because we couldn’t hardly get 
it in there any more, and we had to xeooad it a little bit 

in order to get more in, see? And John thought we should 
have waited with the load until he had all the stuff that 

he wanted to go along on that -load and why there was no 

reason at all why he could have left Sol do it because the 
next day we went down anyway. He could have sent it the 
next day, see, anyway; but some how or other John didn’t 
think—of course, he apologized—he apologized to him
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aftewards and told him he was wrong, and so he felt all 

right about that.

Q Did Sirhan, Sol Sirhan, ever mention to you that

he did not or was not desirous of continuing the Bible 
lessons because of the church, the Seventh Day Adveenist 
Church, blowing John to talk before the congregation of 
the church during services, and that he felt that John 

should not be aioweed because of his personality and the 
way that he treated Sol, what kind of person he was?

A No.

Q He never told you anything like this?

A No, never, never. Huh uh. No, I don’t think he 

had anything that I know of that he had anything against 
that or anything.

Q Anything else there, Mr. Miner?

Q BY MR. MINER: wm, gett’ng back to this matter 
of the kind of topics that you discussed with him; and, of 

course,what we’re really sort of asking for is your 
impression, you opinion. Did he appear to you in any way 

to be iraatoonal about any subject—that is not to seem to 
be quite in contact with realises An any way, anything 
Ikke that? Anything sort of strange or—

A You mean that it seemed strange to him?

Q No, to you-to you.
A You mean about his conduct while we were 

studying?
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Q While you ware studying or while you were working
together whhXo you were talking together, anything, that-- 

anything that-r-that— • *
A No, I couldn't-I couhhnt say. Sure, he was— 

soma of those things he didn't understand them, and of 

course he asked. Well, he had a .right to ask, you see. I 

wanted hm t°. i tula hin, I says, "Anything that you don't 

understand," I says, "I can show you in the text where the' 

answers are for you," I says, "if thlrl•s anything, just 
ask."

Q Uh huh.

A See, and I think he—I think he acted the gentle­
man all the way through. I think he did.

Q Would this be a fair statement, Mr. Peters, that
in your opinion during the time that you knew Sirhan that 

he seemed to you to be a rational, intelligent human being?
A That's right.

a Is that a fair staleiant?

A That's a fair statement. WHi i was—as much

as I knew of him, I think he was a nice boy. I--I would 

uphold him ffKm that blcausl there is nothing, anything 
that he—any wrong moves or anything that he ■ever made 

that I ^uld say that to was something that—you know, 

whe" people do some things sometimes, you say weU thlrl's 

just a Htte southing, sec, but that was not with him. 
Very nice, I think.
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Q One other aspect now you not only talked Bible 
subjects with him, but you actually 'physically worked with 

him in the store. You told us about his going up on this 
ladder and stapling for you things like that. Did you ever 
noticQ or did he ever complain of anything physically the 
mater with him at any time?

A No. ‘He—why he could do the work just that I did, 
too. Now if I had to climb up, hang on a Udder and staple 
up above. He could do that. You know that’s a back-breaking 
—that’s pretty hard work, and he could do it, and I’d 
clmb up and do it and so .far as I could see, he could do 

it just like I could.
Q Did you see him lift heavy weights?

A Yeah. These honey boxes, and sometimes these 

barrels out there where all this powder stuff, difeerent 

stuff that comes—mid believe me., to lift them up sometimes 

above you is heavy, but he did it just Ikke I did, so—

Q How much weight are you 'talking about;?
A Oh, they are around 50 or some 80 pounds and so 

on. Why there were some that were over a hundred. Of 

course, them I helped him, and we1 worked together and pushed 

them up, see?

Q Uh huh.

• ,a/ . They.were so— (

Q Did he ever complain to you at Hl about his 

visoon?

Form 618 (R-3-4)



A A ' 34

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14 

.15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

A No.

Q His sight?
A No, he never said anything about his sight.

Q You never noticed that he had any problems With 

it?

A No, no, never did.
Q Wien you read together, he was able to read £ine> 

huh?

A Just as nice as I could. *
Q Uh huh.

A That*# all.

Q And did he ever mention to you about having an 

accident, a fall from a horse?
A Well, that was the thing. He said he—his back,

I guess, was hunt or something. I don’t know. I cant 
even .remember what it was, and that was the reason he had 

those $2,000, see; and one morning when we were working 
together out in the vegetables, and he then jmU mt he 

won his case and got $2,000. And I said, "My," I said, 
“all that money, what are you going to do with all of it 

now? You going on a spree?" “NO,"he said, “I’m going to 

pay my little bills that I got on the car." He was fixnng 
up a’car, he said, and then the rest of!—lie says, "im 

going to put away for educctiont* He says, "im going to 
school afterwhile.*'

Q Uh huh. . , ,
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A Well, now what's wrong with that? There's nothing 
wrong with that, is there? This was sense.

Q Did he tell you when he said he planned to go to

school what subject he placed to study?

A No, that he didn't. Just that he was going to 

go back to school and to school somewhere., and—

Q He didn't tell you what school he had in mind to 
go to?

A No, no.

Q Did he ever talk to you at all about his fam.ly, 
his brothers, his sister who died, his .mother?

A I nevee—I never questioned him because I was a 
'little surprieed aftewards when I found out -that it was— 
that 'three, boys were here and his father was over across, 
and I almost one time I was going to ask him, weH, what 

the reason was, see; but I never did, see. I thought well 
it was none of my business, I thought; so I didn't see—and 
of course, he never said anything either.

Q Uh huh.

A But when we were at the church one night, I asked 

the mother about where her husband was, see.
Q Uh huh.
A And she says, "He's over in Europe or Arabia," 

wherever it is, see; but that was all. I didn't meetion— 
wll she says he wanted to go back and that was all she 

answered me, and so I thought, well, probably she didn't
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want to discuss it, and it’s none of my business either, 

so I left it alone, see, if people kind of act as though 

they don’t—we 11, I keep my mouth shut, see. There’s no 

use getting into a thing if it isn't necessary, see. But 

here we -find itall out now.

9 BY MR. MINER: What about did the subject of 

communism ever get mentioned at all?

A No. No. Anything Ike that as far as political 

or that order, never was anything said about it.

Q Uh huh.
Q BY LT. HERNANDEZ: Did he ever mention anything 

to you about girl friends, or girls that he was seeing or 

going out with?
A He never—I don’t know whether he was an’i-girl 

freend or someehing; he never had no girl freends, as much 

as I know, never said anything about—I kidded him once in 

awhhle a litlle bit, but he never did he 'mention of having 
one. '

Q How did he take your kidding about it?
A Wei, just’ laughed’it off 'is all, like anybody 

else would*

Q Wiat would you £ell him, Mr. .Peters—

A What?

Q -—for example what would you tell him?

A WeH, one tine I said, "Gosh," I said, "you’se
gettnng now in years where you ought to look for a partne’
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I said, "pretty soon*" "Oh," he said, "oh, I got tme yet*" 

He kinda brushed it .off, you know* He ’never—

Q Wjat about money? Did he ever tell you or dis­

cuss the1 fact that he might have envied people for having 
money of* certain people for having money?

A I don’t know. I guess he never—the occasion 

never arose that we discussed that or anything*
Q Did he ever show you any large bills that he 

carried with him?

A No, he never—he never showed any money* I never 
saw him when he paid the gas and that. That was generally 
done at the filing station right there next to the store 
where John would pay by the month, see* So these slips 

were given, see, so otherwise another station, of course, 
we weren’t t;oo much together as far as buying gas and things 

is concerned* We grnerally had gas foom there—we make 

our trip, and so that wasn’t anything that—I don’t think 

that could be of any value to anything there* Never said 
anything about money that way*

Q Uh huh*
A And he did—if he had to go over to the bank to 

get John some change for the store, he did that; he went 

over there and just like anybody else would, and you could 
trust him and anything, otherwise you could trust him. I’m 

telieng you I can--I must say Sol wm ’Ito to us, very ’.to.

Q BY MR* MINER: How did he get along with the
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other people who worked in the store?

2 A You mean Sol? How he got along with this others?
3 Q Uh huh.
4 A I think they all spoke highly of him. Everyone.
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Boy, I think it was a shock to them as well as to us, 
because I have often wondered what in the world could 
actually go wrong with me now if I did anything like that, 

what in -the world could go wrong. But, you know, I guests

human beings are so fickle you cannot trust them. God says 

man doen’t know anything as he ought to know,’ and a lot of 
times it says, "DO not trust in the arm of fllsh.’’ God 

tells us that, and I Can see:now why we can’t trust mankind ' s '
no matter what it is.

14 Q BY LT. HERNANDEZ: WH, we’re trying to be as

15 objective, as open-minded as we can possibly can in this

investigation, and we’re trying to get facts.

17 a Yeah, I know you've got to do something or you

18

19

20

couldn’t find anything out.
Q One thing that concerned us, Mr. Peters, is that 

some’time around the 28th of June, then was some people

from the FBI takced to you—
22

23

24

25

26

A Uh huh. From Madison.
Q Yes, and at that time their report indicated that 

you mentioned to them that you had had no conversation in 

which So1 Sirhan talked of any of his political or reiggouus 

phioosophies. Did you ten the FBI that?

Form 618 (R-3-4)



V 9 39

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

A Well, here's what I told them. They never asked

me anything about religOon; and, of course, I didn't answer 

them on that. Otherwise I could have told them just what 

I told you here now today, and it doesn't directly state 

-in there, It ** speaks something about—eead that again.
Q Right. We’ve had the same feeling that you have

just spoken of here.
A See, and I just—eccuuse of the fact they didn’t 

ask anything about religoon, so I didn't;.

Q Did they ask you anything about going to Sirhan’s
home at any times?

A Yes, I think they did. Is that iln there?
Q No, it isn't.

A See, because they didn’t ask me about it, then 

wasn't too much said, and I don't think there is anything 
gone iln there that could in any way change what we have had 

here now. It’s about the same thing. Only I say they didn’ t 

ask me about those because I could have told them I was 

studying with him. .
Q WU, we appreciate the fact that you’ve been

frank with us and **

A WH, there’s no use beating around the bush 

because they find you out anyway, see. That's all I know,

and I'm telling you what I told you. That’s the way it 

happened.

Q Has anyone foom either the newspapers or television
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or magazines tried to talk to you or talk to you on the 

phone or in any way?

A Huh uh, never. I'm glad they didn’t because 

what's the use of .broadcasting all that stuff?
Q This .is very important from the standpoint that 

legally we cannot jeopardize anybody's chances for a fair 

and impaarial trial, and therefore in Los Angeles they have 
put out a court order of arohibitnug—

MR. MINER: . ** press at all. It’s better not to.

A I think a lot of times the press -is messing things 

up, but l*ve just litenned to this convention down here. 
Man, alive, some of the things they pall, I can't understand 

how they get by with the stuff but they do.
Q BY LT. HERNANDEZ: So we would like to ask you 

unless there is something else, John, that you have in mind 

that you would like to ask?

Q BY MR. MINER: No, unless—let's just ask the 
shotgun question, so to speak. Mr. Peters, is there any­

thing at all that in your contact'with Mr. Sirhan that we 

haven’t takked about that you feel would behepful to us 

in understanding his state of mind? That's -really what 

we're trying to understand how. the man thought, what was in 

his mind?

A wei, that's why', I say this thing is a rather 
hard question to answer because—

Q It is, I know.
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A Because all I know .is what I gave you now, and 

from that I cant see, as I said, we’re shocked. We can’t 

understand how all of a sudden a man can pull a stunt like 

that out of a clear sky and we don’t know anything. We had 

no idea the man could ever pull -anything like that, and so 
I can’t say.

Q Let me ask you t^ls, did you get the impression, 
for example, that he accepted the concepts of the rali#ius 

beliefs that you talked with him about;? I mean he beieeved 
in God, for example?

A well, that I can*t say. I cant‘speak for 

another man,‘ see, but as far as we went:—
Q Uh huh.

A He seemed to like it.

Q Uh huh.

A And wanted -to study on, see, or I would*’ • t have 

gone there no more, see?

Q Sure.

A Butt, and his mother, of course, she liked it 
very much. She wanted him t;o study because she mentioned 
that one night to him. She says, "Yeah, see, Sol, I -told 

you a lot of times you should study with me, the Bible, "and 
see?

Q BY XT. HERNANDEZ: Did she sit;, and was she there 
at every meting that you had?

A Practically at every meeting, yeah.
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Q BY MR. MINER: She sat right with you?

A Wil, right at the table. We were just sitting 

at the dining room table.

Q I see, very good.

A WH, I wished a lot of times—-I wished I hadn’t 

gone home that tire, but I would have stayed there and I 

kept going there. I think if I had gone through the whole 
series of lessons, I think I could have changed even if he 

did go to some other organization, I hn°w the power of God 

is stoong enough to--to outdo all that, and I sometmes 

felt, boy, I wished I had never went home, I had stayed out 
there and got him off of that. WH, you know we feel for 

a feio<w when he gets himself in trouble like that. We 

feel for him because he was so nice and everything, you 

know, if you say for instmce you have somebody that you 

Hke and ail of a sudden this word c:omes that he pulled some 

■awful stunt--by the way did you hear one of our judges 
here in Milwaikeee here just shot himself? WH, we don’t 

know whether he shot himseef or whether somebody else did, 

but they found him in a washroom.

Q Yeah, we just heard that on the radio.
A Yeah, the reporter said he was dead already, but 

now there was another news bulletin came in that he’s ssill 

alive, so I don’t know. Oh, m teling you this world 
sometimes it’s terrible. WH, what I was going to ask you 
felons now while you were here—
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Q Yes, Mr. Peters.
A You think that you don’t knew, of course, when 

the trial comes off yet, do you?

Q Well, there is a trial date scheduled, Mr. Peters, 

for November 1st.

A Oh.

Q But whether there be another motion for a con­
tinuance, there Jis no way for us to know.

A Yeah.

Q As far as I am concerned in the prosecution side—

A You are a district attonney?

Q Yes.

A I see.
Q We’ll be ready to go to trial when we’re supposed

to on November 1st.
A I was hoping that they wasn’t going to subpoena 

me;, that Yd have to come way out there. AH the ino©maa- 

toon you got now that you could take care of that.
Q As far as we’re concerned, Mr. Peters, we will 

not be putt’ng you on in our case in chief. The way it 

works is the ptislcut0on first puts its case o’.
A Yeah.

Q Then after we rest which means after we finish 

putting our case on, then the defense puts its case o’. 

Then we have an oppootunity to put on rebuttal testimony 
that is against what the defense advances.. Wiatever it '
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